

To Whom It May Concern,

The College of Computer Science and Engineering at Jeddah University extends its warmest greetings and utmost appreciation. The internship program for our students aims to provide them with practical digital experiences and to help them adapt to real work environments. Through this program, we also seek to offer government and private sectors the opportunity to assess the capabilities of our distinguished students.

The internship period will commence on Sunday 12/01/2025 for at least eight weeks and will not exceed Thursday 29/05/2025.

We kindly request your cooperation in providing the opportunity for the student detailed in the table below to undertake an internship with you in the field of computer science for at least 200 training hours. Please note that this internship is mandatory for the student to complete their academic program and graduate.

For any additional information, please do not hesitate to contact us via the following email:

إلى من يهمه الأمر
تهديكم كلية علوم وهندسة الحاسب بجامعة جدة أطيب التحايا والتقدير. نفيد سعادتك بأن برنامج التدريب الميداني لطالبات الكلية يهدف إلى تزويدهن بالخبرات العملية الرقمية والتكيف مع بيئة العمل الحقيقية. كما نسعى من خلال هذا البرنامج إلى إتاحة الفرصة للقطاعات الحكومية والخاصة للتعرف على قدرات طالبات الكلية المتميزات.
علماً بأن فترة التدريب الميداني تبدأ من يوم الأحد الموافق 1446/07/12 هـ لمدة لا تقل عن ثمانية أسابيع ولا تتجاوز نهاية الفصل الدراسي الثاني للعام الجامعي 1446 هـ الموافق يوم الخميس 1446/12/02 هـ.
نرجو من سعادتك إتاحة الفرصة للطالبة الموضحة بياناتها في الجدول أدناه للتدريب لديكم في مجالات الحاسب الآلي لمدة لا تقل عن 200 ساعة تدريبية. حيث يعتبر هذا التدريب إجبارياً للطالبة لإكمال خطتها الدراسية والتخرج.
لمزيد من المعلومات يمكنكم التواصل مع وحدة التدريب العملي والتعاوني بكلية علوم وهندسة الحاسب على البريد التالي:

training.ccse@uj.edu.sa

Student Name	Shaden Ali Ahmed Shubaili	شادن علي احمد شبيلي	اسم الطالبة
Department	Information Systems and Technology	قسم نظم وتقنية المعلومات	القسم
Program	Data Science	علوم البيانات	البرنامج
National ID	1115487009		رقم الهوية
Email	sshaubili.stu@uj.edu.sa		البريد الالكتروني
Mobile	966580877732		رقم التواصل

رئيس وحدة التدريب العملي والتعاوني بكلية علوم وهندسة الحاسب
Head of the Practical and Cooperative Training Unit
College of Computer Science and Engineering



د. عمار حسين المطوع

Dr. Ammar Hussain Almutawa